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Nejbližší veřejné zasedání městského zastupitelstva se koná 
12. září od 13 hodin v zasedací místnosti radnice.

NESTĚŽUJTE Sl OKOLO, NAPIŠTE TO PŘÍMO NÁM!

Dotaz: Dobrý den, ráda bych se ze
ptala, zda město plánuje zřízení 'kniho- 
budky'? Máme doma knihy к darování, 
napadlo mě, že by to mohlo spoluobčany 
zaujmout. Stačila by malá knihovnička 
odolná proti nepřízni počasí. Podobné 
zařízení mají například, v Jindřišské, 
v Kadani, či v Mostě.

Markéta Houdková, odbor vnitřní správy a vztahů к veřejnos
ti: Mockrát Vám děkujeme za úžasný nápad zřídit v našem městě 
knihobudku. Popřemýšlíme, kam bychom ji mohli umístit, a dáme 
Vám určitě vědět. Zatím Vás tedy moc prosíme, abyste Vaše knihy 
к darování uschovala.

Dotaz: Dobrý den, zajímalo by mne, proč zrovna před naším 
vchodem Studentská 1263 musely být umístěny dve lavičky. Jejich 
okolí je znečištěné nedopalky cigaret, odhozenými plastovaými la
hvemi apod. Nechcete je odvézt například do parku Pod strání či 
do areálu Kludského vily? Tím by se aspoň trochu zamezilo shlu
kování některých našich hlučných spoluobčanů!

Vladimíra Brzáková, odbor majetku města a útvar investic: 
Lavičky, které jsou ve Studentské ulici před vchodem čp. 1263, 
sem byly umístěny na žádost občanů. Po stížnosti jedné z oby- 
vatelek tohoto domu na nepořádek kolem laviček zde byl umístěn 
také odpadkový koš.

MŮJ POHLED ------ --

Neviditelná spousfa práce
Volby nejsou jen 

soubojem politických 
programů a kampaní, 
volby znamenají také 
spoustu neviditelné 
úřednické práce. Kdo 
si někdy pročítal se
znam zákonných lhůt 
a harmonogramů, toho 
nepřekvapí, že pracovníci měst
ského úřadu připravují volby už 
od července. Mimo jiné i proto, že 
volební administrativu zajišťuje
me také pro sedm okolních obcí. 
К  tomu je  třeba připočíst, že letoš
ní komunální volby jsou spojené 
s volbami do Senátu.

Jedním z mnoha úkolů 
je  zajištění veškerého 
servisu pro okrskové 
volební komise. Od na
plnění potřebným po
čtem členů přes řádné 
proškolení až po vyplá
cení odměn. Nezmiňuji 

to náhodou. Podařilo se 
totiž prosadit navýšení odměn 
pro členy volebních komisí, a to 
i v případě druhého kola, které se 
dá и senátních voleb předpoklá
dat. A to je  jistě dobrá zpráva.

Jitka Řeháková, vedoucí od
boru vnitřní správy a vztahů 
к veřejnosti

Práce za (všechny) prachy
Reaguji na dva články v minulém čísle Jirkovských novin, jeden sta

rosty a druhý referentky Cermanové.
Jako zastupitel a absolvent stavební fakulty často upozorňuji na 

vady při opravách komunikací v Jirkově a jsem názoru, že jsou doda
vatelé naším městem málo kontrolováni, málo tlačeni к tomu, aby spl
nili to, к čemu se zavázali. Tuto situaci dokumentuje několik případů 
z minulosti ulice Chomutovská, Obránců míru, Studentská.

Na posledním zastupitelstvu jsem mluvil o ukládání nevhodných 
materiálů dokonce i asfaltu do nové veřejné zeleně v ulici Dvořáko
va (moje fotodokumentace). V čase místního šetření už byla inkrimi
novaná vrstva zakryta zeminou. Na určené ploše se provedly sondy 
(moje fotodokumentace) a referentka prohlásila, že tam je pouze as
faltový prach (viz její článek) tedy, že je vše v pořádku. S tím jsem 
nesouhlasil a vše nafotil. Záhy potom odstranila stavební firma zcela 
úplně inkriminovanou vrstvu za asistence města, přestože tam NIC 
závadného nebylo, jak píše sám starosta. Zřejmě byla i proplacena 
faktura za tyto práce na odstranění důkazu.

Luboš Nosál, zastupitel

Reakce odboru majetku města a útvaru investic:
Zmíněnou vrstvu zhotovitel odstranil po dohodě s městem jen 

a pouze proto, aby původní šetření sondami nemohlo být napadeno 
jako nedostatečné a bylo nade vší pochybnost prokázáno, zda ne
dochází к ukládání odpadu pod zeminu. Což měla být skutečnost, 
na kterou poukazoval právě pan zastupitel Nosál. Musíme jen zopa
kovat, že nic takového neprokázaly sondy ani šetření po kompletním 
odkopání zeminy. Milan Reiner, vedoucí odboru
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